
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Aký bol školský rok 2014/2015 
  

 Po letných prázdninách sme spolu s deťmi začali nový školský rok  
slávnosťou v budove školy, pretoţe nám počasie veľmi neprialo. Privítali sme päť 
prváčikov, ktorí sa najviac tešili do školy.  
 Tento školský rok sme si zdokonaľovali svoje vedomosti a zručnosti na našom 
školskom dopravnom ihrisku. Opakovali sme si ako sa máme správať na ceste buď 
ako chodci alebo ako cyklisti, aby sme bezpečne a zdraví prišli domov. 

Zaujímavých akcií bolo v prvom polroku tohto školského roku veľa, niektoré 
spomeniem  stručne: beseda s pani policajtkou, návšteva výstavy jesenných plodov 
v klube dôchodcov v Kálnici,  vianočná besiedka s vianočným trhom, recitačná súťaţ 
Hviezdoslavov Kubín, zimné hry detí počas popoludňajších činností v školskom klube 
detí, karneval, vystúpenie ku Dňu matiek  atď. Naši ţiaci sú veľmi výtvarne zruční, čo 
dokazujú ich výtvarné práce, ktoré vyrábajú s  pani učiteľkami na výtvarnej výchove, 
pracovnom vyučovaní, výtvarnom krúţku, a ktorými ozdobujú priestory našej školy 
a zúčastňujú sa výtvarnej súťaţe ,,Včela v prírode“.  

 Pravidelne chodíme na  prírodovednú olympiádu malotriednych škôl 
v Selci, aby sme ukázali , ţe krásnu prírodu v okolí školy poznáme a niečo o nej aj 
vieme. Tento rok nás reprezentovali Berta Krchnavá s Terezkou Tvaroţkovou, ktoré 
preukázali výborné znalosti, a tým získali pre našu školu dobré  umiestnenie. 

  V apríli sme boli v škole v prírode, kde sa nám veľmi páčilo. Program 
bol super, deti sa dobre bavili. Okrem trošky učenia, sme si uţili peknú prírodu Starej  
Myjavy, turistiku , ale aj detské ihrisko. Skrátka Fantázia ani tento rok nesklamala.   

V júni kaţdoročne oslavujeme Medzinárodný deň detí. Doteraz to organizovali 
hasiči a my sme im len vypomáhali. Tento rok  sme si urobili oslavu  s našimi deťmi 
z MŠ a ZŠ na kálnickom ihrisku. Pomohli nám aj rodičia s opekaním, hasiči 
s odvozom na hasičskom aute a opekačkou, Ţaneta Potočková , ktorá vybavila 
s bratom Tomášom ukáţku práce policajtov,  ale aj šaša, ktorý zabával hlavne 
škôlkárske deti. Vďaka takému pestrému programu preţili naše deti zábavný deň.  

Tento rok sme po prvýkrát robili  športovú olympiádu na ihrisku. Okrem našej 
školy sa jej zúčastnilo 5 malotriednych škôl-Mníchova Lehota, Skalka nad Váhom, 
Selec, Chocholná Velčice, Opatová. Súťaţilo sa vo vybíjanej, futbale, jednotlivci 
v skoku z miesta a hode kriketovou loptičkou. Počasie nám prialo, lebo  bolo pod 
mrakom a nikto sa aţ tak veľmi nepotil.. Trochu aj spŕchlo, ale naše nadšenie vyhrať 
to vôbec neovplyvnilo. A nakoniec sme aj vyhrali, napriek tomu, ţe máme najmenší 
počet detí v škole oproti zúčastneným školám. Je to dôkaz toho, ţe naše pani 
učiteľky  deti výborne pripravili a vytrénovali. Vďaka patrí aj sponzorom: 
Ţ.Potočkovej, Gulovcom,p.Chmárovej a Pasienkovej, Poľovníckemu zdruţeniu 
Sever, firmám ATC Púchov a AG Food, Dušanovi Filipovi, rodičom,ako aj všetkým 
zamestnancom ZŠ s MŠ Kálnica, ktorí pomohli pri organizácii olympiády. 

Niektorí aj z radov rodičov alebo občanov Kálnice pochybujú o kvalite našej 
školy. Nebudem nikoho presviedčať slovami, lebo za nás vravia výsledky, ktoré 
dosahujeme v učení a v súťaţiach. Taktieţ máme  ohlasy zo škôl, do ktorých 
postupujú naši štvrtáci, lebo tam idú výborne pripravení. Veď v našej škole sa 
maximálne venujeme nielen deťom, ale ochotne plníme aj poţiadavky rodičov. Som 
rada, ţe v anonymnom dotazníku, ktorý som dávala na poslednom rodičovskom 
zdruţení v apríli,  sme dostali veľmi dobré ohodnotenie od väčšiny našich rodičov. 
Povaţujeme to za ocenenie našej práce. 

 
 
 



Naše poďakovanie patrí aj obecnému zastupiteľstvu a pánovi starostovi 
Ing.Krchnavému za podporu a dobrú spoluprácu, lebo vďaka nemu môţeme 
v septembri otvoriť bránu našej školy.  

Na záver chcem zaţelať odchádzajúcim štvrtákom veľa úspechov v novej 
škole, všetkým deťom krásne prázdniny bez nehôd, rodičom a zamestnancom peknú 
a oddychovú dovolenku.  

Ďakujem všetkým zamestnancom základnej a materskej školy za ich 
zodpovedné plnenie pracovných povinností, ako aj osobnú podporu v tomto pre mňa 
najťaţšom ţivotnom období. 
  
                                                              Mgr.Monika Roháčková, riaditeľka školy 

 
 
Ďakujeme za pomoc a spoluprácu: 

- rodičom školských detí: M. Pavlechovej, Ľ.Pečitovi, p.Hornáčkovej, 
p.Šickovi, p.Juračkovej, p.Dovinovi, p.Hrnčiarikovi, p.Šutovskému, S.Pečitovej, 
p.Juríkovej, K.Harmadyovej,p. Krchnavej, p.Tvaroţkovej,p. Pavlechovej,  

- firme Lauris, 
- T.Valovičovi a včelárom, kálnickým hasičom, dôchodcom, poľovníkom, 

KKM, ako aj ostatným združeniam. 
 
 

                   

 

 
 
 



Boli sme v Bratislave 
 

   Všetci sme sa tešili na výlet do Bratislavy. Keď sme prišli na 
Hviezdoslavovo námestie, čakali sme na Prešporáčik. Ním sme  

sa odviezli na hrad. Bol tam super výhľad. Cestou nám teta 
rozprávala o meste. Z hradu sme išli do Mc Donalds, kde sme sa 
naobedovali. Na námestí sme si kúpili suveníry. Prechádzali sme 
korunovačnou cestou. Videli sme  Prezidentský palác, Čumila, 
Slovenké národné divadlo, Primaciálny palác. Prechádzali sme 
Michalskou bránou. Vo veži sme si pozreli aj múzeum zbraní 
s výhľadom na mesto.  Boli tam zaujímavé zbrane. 
Na koniec sme navštívili Dóm sv. Martina v ktorom boli kostry 
ľudí. Zaujímavé boli aj hrobky v krypte a korunovačné klenoty. 
Autobus nás odviezol šťastne domov. 
 
        tretiaci a štvrtáci 
 

 
                                                                    

                                        



Včera sme boli v dinokine. Potom sme išli do dinoparku  a videli sme dinosaurusov.          

Sprievodkyňou bola Šimonova mama . Bola tam taká istá sova ako v Harry  Potterovi. 

                                                                                                              Matúš Dovina 2. A 

 

Včera sme boli v ZOO. Bol tam aj dinopark. Kúpil som si zlaté mince. Naša sprievodkyňa 

bola Šimonova mama. Páčil sa mi: lev, biely tiger, biela sova. V dinoparku bol pre mňa 

najzaujímavejší tyranosaurus rex.  

                                                                                                           Lukáš Simon Kališ, 2.A 

 

Včera sme boli v ZOO. Išli sme okolo mostu, kde skákal chlapec . Videla som to na youtube. 

Boli sme v kine na dinosaurov .Videli sme modely dinosaurov  a páčili sa mi. 

                                                                                         Viki Juriková 2.A 

 

                                                                                                                                                                                     

Z Kálnice sme išli do Bratislavy do ZOO. Cestovalo sa nám príjemne. Najviac zo všetkých  

ţirafy . Potom sme išli do DINOPARKU do 3 D. Pozerali sme tam film o dinosauroch.  

                                                                                                              Jakub Šicko  2.A 

 

 

 

 



NAŠA  PRÁCA 

                                 

     
  
 

                        

                
 
 



Aj  malá škola môže byť úspešná 
 
súťaž v recitovaní  HVIEZDOSLAVOV KUBÍN 
                                                                MAĽOVANÉ VAJÍČKO 

                          
 
PRÍRODOVEDNÁ OLYMPIÁDA                            
                  3. miesto                                                                      ŠPORTOVÁ OLYMPIÁDA  
                                                     1. miesto  FUTBAL 
                 1 .miesto VYBÍJANÁ 

                                          
 
 
VČELA V PRÍRODE                                                                                ŠKOLA V PRÍRODE 
 

                                                                            
                                                                                                                        

                   

 
 
 



                                                   Naši škôlkári od Bzučulky... 

 
Ani sme sa nenazdali a je tu koniec školského roka. Zvonček zazvoní posledný krát aj našim 

kamarátom zo školy a škôlkari sa rozlúčia s bábikami, autíčkami a stavebnicami. 

Stavebnice Lego, Seva a Cheva učarovali najmä chlapcom „malým konštruktérom“, ktorí deň, 

čo deň konštruovali a vytvárali rôzne zaujímavé predmety. 

Malé výtvarníčky sa venovali zasa kresleniu. Ich práce boli nádherné, pretkané fantáziou, 

zmyslom pre detaily a farebné ladenie. 

Vţdy ich bolo dosť na skrášlenie interiéru. Tu je zopár ukáţok. 

Deti zistili, ţe kresliť sa dá aj na počítači a interaktívnej tabuli. Počas edukačných aktivít 

uvítali prácu perom na tabuli, ktorým sa orientovali v labyrintoch, priraďovali predmety 

k sebe, vyhľadávali tvary, skladali puzzle, hrali pexeso a rady pozerali rozprávky a 

dokumenty o zvieratách alebo našej planéte.  

Niektoré deti rady spievali ľudové piesne a oblečené v kálnických krojoch vyzerali ako malí 

„lúčničiari“.  

Mamičky a babičky ich vystúpenia milovali a boli na nich veľmi hrdé. 

Všetci sa počas roka snaţili a pracovali ako „včielky Bzučulky“. 

Poznatky a skúsenosti, ktoré u nás načerpali „prenesú“ do školských lavíc. Predškoláci vravia, 

ţe im bude za škôlkou smutno. 

Druţná atmosféra, takmer rodinná vládla medzi deťmi a boli sme spokojné aj my, aj rodičia. 

Chceme im poďakovať za všetko čo zvládli a zaţelať krásne prázdniny plné slnka, vody 

a bohatých záţitkov. 

Ďakujeme aj všetkým kolegyniam, pani riaditeľke Monike s kolektívom za spoluprácu, 

angličtinárke Marcelke, rodičom, miestnym organizáciám, nášmu pánovi starostovi 

a všetkým, čo podali pomocnú ruku, keď sme to potrebovali. 

Tešíme sa na obnovenú škôlku a nových  škôlkarov, s ktorými sa stretneme:“ 2.9.2015 „ 

 

                                                   Dovidenia škôlka milá, 

                                                     veľa si nás naučila... 

 

                                            H u r á      na     p r á z d n i n y! 

 

 

Všetkým čo rady čítajú časopis „Šarkan“ napísali Danka a Lenka od Bzučulky.  

 

 

        



      
 

 

 

          
 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 



 
 

    Múdrosti zo školskej lavice 
 

 

Ako sa dá získať z mora soľ? 

Ţe sa tá voda preveze do továrne a tam tú morskú soľ urobia. 

 

Nevýhody ţivota v meste.  

Nečerstvý vzduch. 

 

Ako ťaţba dreva vplýva na krajinu? 

Podľa mňa ťaţba dreva na krajinu vplýva dobre lebo ţe posielame drevo do 

iných krajín a to robí meno Slovensku na celom svete krajina pritom stratý 

niekoľko stromov ale stojí to zato. 

 

Vysvetli: ţivočíšna výroba – Z nejakých ţivočíchov dostávame napr. mlieko. 

Z mlieka sa môţe vyrábať tvaroh, smotana. Z ošípaných sa vyrába napr. 

oškvarok, slanina. 

 

Čo je energia? 

To je práca, ktorá sa dá zase zmeniť. 

 

Daj podstatné mená do mnoţného čísla. 

more - morá 

človek – človekovia 

ucho – uchá 

 

Pomenuj vákuum iným slovom. 

Planéta bez vzduchu, bezzdušno. 

 

Medzi najznámejších kozmonautov patrí: 

Július Armstrong, pes Lejka, Ivan Bella atď. 

 

Prvý človek, ktorý vyletel na mesiac sa volal Luis Armstrong. 

 

 

 
 
 
 


